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ПРЕДМЕТ: Захтев за решавање проблема 
                   плаћања трошкова превоза 
 

Као што Вам је познато, Уставни суд је дана 9.06.2010. донео закључак 
бр. IУл.-236/2009 којим се одбацује иницијатива Независног синдиката 
просветних радника Војводине за оцену уставности и законитости 
Споразума о накнади трошкова превоза за запослене у области образовања и 
васпитања на територији града Суботице од 17.07.2009. из разлога што 
Споразум није објављен и није ступио на снагу у складу са Уставом и не 
производи правно дејство. 

Ово за последицу има да правно дејство нема ни Споразум ни било 
какави анекси овог Споразума и да је и даље на снази Споразум о накнади 
трошкова превоза запослених у области образовања и васпитања на 
територији општине Суботица од 18.12.2007. Према томе, не постоји правни 
основ, нити је могао да постоји, да се накнада ових трошкова исплаћује 
само у висини од 75% цене месечне карте, јер је ово у директној супротности 
са чланом 118. став 1. тачка 1. Закона о раду који прописује да се накнада 
одређује у висини цене превозне карте у јавном саобраћају. Закон такође 
прописује да се општим актом не могу одредити мања права од оних 
прописаних законом. Наш Синдикат је ово узалудно истицао у поступку 
израде Споразума и то је био један од разлога да се он не потпише јер би 
апсурдно било да синдикат потписује акт којим се крше законска права 
запослених. 

Сада имамо ситуацију да је један део наших чланова применом 
Споразума који не производи правно дејство оштећен јер им је током целе 
школске 2009/2010 незаконито исплаћивана умањена накнада. Предлажем, 
да се у циљу мирног решења овог проблема, одржи један састанак на коме 
би размотрили на који начин би запослени били обештећени и у ком року. 
Уколико такав договор не постигнемо, бићемо принуђени да поднесемо 
тужбе суду што ће довести до непотребних судских и адвокатских трошкова, 
као што их је био случај и због неисплаћених јубиларних награда. 

С поштовањем, 
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